
ACTA XII ASSEMBLEA PODEM ALGIRÓS – ADHESIÓ A la RENDA BÀSICA

DATA/LLOC  07/05/2015
c/Actriu Encarna Máñez

ASSISTENTS 30-35

PRÒXIMA ASSEMBLEA 03/06/15
(o extraordinària abans d'aqueixa data)

ORDRE DEL DIA 1. Aprovació de l'acta anterior
2. Campanya Autonòmica
3. Campanya Municipal
4. Renda Bàsica
5. Informe de Comission

1. Aprovació de l'acta anterior

Segons ho va decidir en l'assemblea anterior, en lloc de llegir l'acta en l'assemblea, les 
participants ja ho han de portar llegit de casa, ja que està penjada en xarxes socials, de 
manera que es procedeix a la votació i queda aprovada per 14 vots a favor, 0 abstencions 
i 0 vots en contra. A continuació s'altera l'ordre dels punts a tractar perquè la persona que 
anava a parlar de la campanya autonòmica encara no ha arribat.

3. Campanya Municipal

Susi Capella ens explica com es finança València en Comú (VeC), que s'ha fet amb les 
aportacions de tod@s, per mediació d'uns bons que són de dos tipus:
Donatiu, que són de 20 i 50 euros i reemborsables.
En el reemborsable: hi ha una subvenció per nombre de vots i Regidors, i amb el que es 
recapte amb açò es retornarà, sent desgravables, amb la qual cosa es demanarà el nom i
el DNI.
Iñaki Pérez ens diu que si es venguera tot l'emès un total de 16.500 euros hi hauria 
suficient per a la campanya i dels quals 6.000 són reemborsables.
VeC està recolzada per Podem. Els bons es poden comprar fins al 22 de maig els dies 
dilluns, dimarts i dimecres en el “Ventanal” en el carrer Pobla del Duc,de 10 a 2 i de 17 a
19, i la resta dels dies de forma itinerant.
El dia 8 es posaran taules informatives d'11 a 2,el la Plaça de Bous, Mercat Central 
encreuament amb el carrer Sant Vicent, El Marítim i Mª Cristina.
Carlos Saura parla de la corrupció que hi ha a València i que estava molt cabrejat de les 
notícies que havia donat la televisió sobre el PP, que després de 24 anys de govern,
arruïnant i legislant la nostra Comunitat encara deien les notícies que donaven a el 
“Caloret” com a primera força força política.

Iñaki, candidat també a la Regidoria de V e C, ens diu que porten molts mesos de treball i 
que el projecte té un àmbit Municipal i tenim un programa enfocat a cobrir les 
competències de l'Ajuntament, pel que fa a la participació ciutadana, amb la qual cosa 
devem implicar-nos perquè aquests canvis es complisquen.



Hi ha 7 Juntes de Districte i 33 barris, amb la qual cosa volem ampliar aquestes juntes i
que la ciutadania es reunisca per a decidir, que és el que ens fa falta en cada barri a 
través de les propostes.
Carlos Saura, que després de l'Assemblea ens reunim en la Plaça de la Verge, per a 
sopar d'entrepà tod@s junt@s i que sobre les 23,15 ens anirem per a la Plaça de 
l'Ajuntament, esperant que es complisquen les 24 h, per a començar la campanya i que
des d'ací cada cercle s'anirà feia els seus barris a començar a pegar els cartells.
Elena V, diu que quan comencem la campanya la intenció és fer cercaviles pel barri.
Susi C, pregunta als candidats que els a motivat a donar aquest pas amb tant compromís.
Marilò C,que tot ho fa per la ciutadania, pels companys i per la família que és la que ha 
acabat de donar-li la força suficient.
Carlos S, ens explica que abans d'existir Podem existia el 15 M, i com no creia en els 
partits polítics va sorgir l'oportunitat de prendre les institucions i amb la qual cosa van 
formar el Circule de Zaidía, i després va eixir VeC i els companys són els que li van 
motivar a donar aquest pas per a ser candidat.
Iñaki ens diu que els seus salaris seran tres vegades el salari mínim interprofessional,
aproximadament 1800 euros, i que la resta de la quantitat que cobra un Regidor es 
lliuraria als col·lectius que ells decidisquen.

2. Campanya Autonòmica

Ana Bedrina que pertany al CC, i pertany al Cercle de Benimaclet, ens diu que la 
campanya està sent molt dura i que hi haurà tres tipus d'actes:
Tipus 1 – cap de llesta
Tipus 2 - nucli de població
Tipus 3 - caravanes d'Educació i Sanitat
I que en l'esdeveniment que es va celebrar de Intercercles en el complex de la Petxina es 
va parlar del programa autonòmic, les circumstàncies que expliquen la seua metodologia i
el programa electoral de Podem, amb diverses idees com el pla de rescat als ciutadans, el
model productiu, beques escolars, gratuïtat dels llibres de text, mesures per a les Pimes, 
acabar amb la corrupció i l'auditoria del deute.
Es necessita una societat que siga digna i que aprofitem aquesta oportunitat i que ens 
involucrem més encara en la campanya.
Patri parla dels grups d'acció i de les seues funcions, que cal informar que som diferents i 
que som una Democràcia participativa i dir-los que amb els nostres impostos que és el 
que han d'i poden fer.
Elena V ens parla dels diagnòstics de barri i que a parlat amb els comerciants, per a veure
si podem posar cartells en alguns dels seus establiments i alguns han contestat que sí.

4. Renda Bàsica

Jorge G, ens diu que tenim urgència de guanyar les Autonòmiques i les Municipals, que 
som nosaltres els que decidim com hem de fer les coses.
En aquest sentit, la Comissió d'Anàlisi del Cercle de Algirós ha estat analitzant, entre 
altres opcions, la Renda Bàsica, i ha elaborat un document de suport a la mateixa que
s'enviarà, de ser aprovat en la present Assemblea, al Cercle renda Bàsica perquè la 
proposta seguisca avance i siga inclosa en el programa electoral de Podem.
S'adjunta el document (Annex)
Després de la lectura del document, passem a votar la seua aprovació i, per tant, 



l'adhesió del Cercle Algirós a la Renda Bàsica, amb un resultat de 30 a favor, 0 en contra i
0 abstencions, amb el que queda aprovat.

5. Informe de Comissions

Víctor U, de la Comissió de Banc Prit, ens explica la labor que venim desenvolupant en el 
Circule, sobre les activitats molt diverses que venim fent com: jocs populars, pintures, 
papiroflexia, Obres de teatre amb marionetes etc.
I que els tallers, que els fem habitualment en el “Mendiclub”, aquests dos últims es van fer
el del 25 d'abril, baix en el riu, en la “Trobada Ciutadana”, i el 3 de maig en el Complex la 
“Petxina”, en la”Trobada de Cercles”, després de rebre petició que es muntaren activitats 
lúdiques per als xicotets, i que en tots dos casos va ser un èxit i s'han rebut molt bones 
crítiques

Finalment, a causa que els dijous, dia d'assemblea, coincideix en ocasions amb les 
reunions de la Coordinadora de Cercles de la Ciutat de València, es proposa canviar el dia
d'assemblea al dimecres, cosa que es es accepta per la majoria després de la votació. A 
partir d'ara, s'estableix com a dia d'assemblea ordinària el primer dimecres de cada mes.

Donant les gràcies als presents donem per finalitzada l'Assemblea.


